

MIGREEN

Cleansing Foam

녹차 클렌징 폼

Green Tea Cleansing Foam / 米歌莉绿茶洁面泡沫膏 170mL



모공관리 & 피부진정

유기농 녹차 성분이 모공을 관리하여 피부를 깔끔하게 유지시키고 자외선을 비롯한 각종 유해환경으로부터 자극받은 피부를 편안하게 진정
Reduced pores & reversed irritations
Organic green tea extracts visibly reduce pores and calm irritations caused by UV rays and other environmental factors.

毛孔管理&皮肤镇定

有机绿茶提取物含有丰富的聚酚成分可有效护理毛孔，清洁肌肤，并能有效镇静因各种有害环境而受刺激的肌肤。

현미 클렌징 폼

Brown Rice Cleansing Foam / 米歌莉玄米洁面泡沫膏 170mL



각질관리 & 피부윤기부여

유기농 현미 파우더가 각질을 관리하여 거칠어진 피부를 윤기있고 매끄러운 피부결로 캐어
Exfoliation & moisturization
Organic brown rice extracts remove dead skin cells to leave the skin soft and revitalized.

角质管理&肌肤光泽管理

有机玄米提取物含有丰富的植物蛋白质和多种维生素，可有效管理角质，使皮肤更加滋润光滑。

알로에 클렌징 폼

Aloe Cleansing Foam / 米歌莉芦荟洁面泡沫 170mL



피부보습 & 피부진정

유기농 알로에 성분이 피부에 보습을 부여하고 자외선을 비롯한 각종 유해환경으로부터 자극받은 피부를 편안하게 진정

Moisturization & soothed skin

Organic aloe vera extracts moisturize the skin. Irritations caused by various environmental factors are soothed.

皮肤保湿&皮肤镇定

有机农芦荟提取物给干燥粗糙的肌肤供给所需要的水分，滋润肌肤，并能有效镇静因各种有害环境而受到刺激的肌肤。

Mask Sheet Pack

딸기 후루티 시트 마스크

Strawberry Fruity Sheet Mask / 米歌莉 草莓水果面膜 25ml



피부에 생기충전 딸기 마스크

비타민 C가 풍부한 딸기추출물의 함유로 지친 피부에 생기와 탄력을 부여해 주는 마스크 팩
Strawberry mask to rejuvenate skin
It is a mask pack that gives vitality and elasticity to tired skin by containing vitamin C-rich strawberry extract.

焕发肌肤生机的草莓面膜

此产品含有维生素c含量丰富的草莓提取物，使疲惫的肌肤恢复生机和弹力。

바나나 후루티 시트 마스크

Banana Fruity Sheet Mask / 米歌莉 香蕉水果面膜 25ml



피부에 영양을 듬뿍 바나나 마스크

영양이 풍부한 바나나추출물 함유로 지치고 건조해진 피부에 영양과 보습을 공급해주는 영양공급 마스크팩

Banana mask with plenty nutrition on the skin
It is a nutrition supply mask pack that contains nutrient-rich banana extract and supplies nutrition and moisturizing to tired and dry skin.

肌肤滋养香蕉面膜

此产品含有营养丰富的香蕉提取物，为干燥疲惫的肌肤提供营养和水分，是一款保湿滋养面膜。

복숭아 후루티 시트 마스크

Peach Fruity Sheet Mask / 米歌莉 水蜜桃水果面膜 25ml



수분광채 피부를 선사하는 복숭아 마스크

복숭아추출물 함유로 지치고 건조해진 피부에 풍부한 수분을 공급해주어 광채나는 피부로 가꾸어 주는 수분공급 마스크팩

A peach mask that provides moisture polish skin
It is a moisturizing mask pack containing peach extract and providing rich moisture to the skin that is tired and dry and gives it radiant skin.

焕发水光肌肤的水蜜桃面膜

此产品含有水蜜桃提取物，为干燥疲惫的肌肤提供水分的同时，焕发肌肤光泽，是一款焕发肌肤光泽的水分面膜。

清雪秀

청설수

스킨케어 2종 세트

Skin care 2 kinds set/ 清雪秀2种套装

주름개선 / Anti - wrinkle / 改善皱纹



청미수 스킨 에센스 / Chungmi skin essence / 清雪秀清美化妆水 150mL

산삼배양근추출물과 영화공주세면약 처방의 성분이 함유된 화장수로 건조해진 피부에 충분한 수분을 공급하여 거칠어짐 등 피부 자극 및 피부 스트레스를 완화하고 진정시켜 미세피부를 유연하고 촉촉하게 케어

Toner containing panax ginseng root extract and Yeonghwagongju-Semyeonyak prescription supplies ample moisture to dry skin to relieve roughness, irritation, and stress and calm skin for supple and soft skin

含有山参培养根提取物的护肤品，为干燥皮肤提供充分的水分，帮助缓解粗糙皮肤及皮肤压力，使皮肤更加柔软、滋润。

청미유액 / Chungmi Emulsion / 清雪秀清美乳液 150mL

산삼배양근추출물과 영화공주세면약 처방의 성분이 함유된 영양유액으로 피부의 유 . 수분 밸런스를 조절해주어 피부를 부드럽고 매끄럽게 케어

Emulsion containing panax ginseng root extract and Yeonghwagongju-Semyeonyak prescription controls oil and moisture balance to make skin soft and smooth. It also supplies nourishment for vigorous and healthy skin,

含有山参培养根提取物的营养乳液，调整皮肤的水油平衡，使皮肤更加柔和、更加光滑。同时提供营养，缔造有活力、健康的皮肤。

스킨 에센스(여행용) / skin essence(For travel)... 30mL
에멀전(여행용) / emulsion(For travel) 30mL

활력크림 & 아이크림 세트

Anti-wrinkle repair cream & eye cream set / 清雪秀活力营养霜&眼霜套装

주름개선 / Anti - wrinkle / 改善皱纹

활력 아이크림 / Anti-Wrinkle Repair Eye Cream / 清雪秀活力眼霜 30g

민감하고 건조하며 잔주름이 생기기 쉬운 눈가에 산삼 추출물, 아데노신 등의 각종 유효성분들이 집중적으로 관리하여 촉촉하고 탄력있는 눈매로 가꾸어주는 주름 개선 기능성 아이크림

This is an anti-wrinkle eye cream which active ingredients(Adenosine, Ginseng Extract etc.) intensively act against fine wrinkles leaving the skin around eyes moist and elastic.

对既敏感又干燥而且易产生细纹的眼部用山参提取物及胎盘提取物等各种有效成分进行集中管理，可以有效呵护皮肤，使眼部皮肤湿润而富有弹性的功能性抗皱眼霜。

활력크림 / Anti-Wrinkle Repair Cream / 清雪秀活力营养霜 100g

생활속에서 지친 여성 피부에 산삼추출물이 집중적인 보습 및 영양을 공급하여 피부를 촉촉하고 생기있게 가꾸어주며 아데노신 성분이 주름개선에 도움을 주는 나이트 전용 스페셜 크림

This anti-wrinkle night cream contains ginseng extract and adenosine which provides intensive moisture and nutrition to the exhausted female skin for more energetic, better looking skin.

针对生活中疲惫的女性肌肤，产品中所含的山参提取物为其源源不断地提供水分和营养，保持肌肤滋润生机，同时腺苷成分有效改善皱纹，是一款特殊的专用晚霜。

미라클 뉴트리션 리뉴 크림

Miracle nutrition renew cream / 清雪秀 奇迹 营养 修护面霜

주름개선+미백 / Anti-wrinkle+Whitening / 美白和改善皱纹

100g



PDRN(연어DNA)과 피부를 건강하게 관리해주는 식물줄기세포배양추출물이 함께 처방되어 피부 거칠어짐 등을 예방 또는 개선하고, 피부를 매끄럽고 탄력있게 가꾸어 주는 프리미엄 크림

Through the prescription of cream containing PDRN(salmon DNA) and plant stem cell extract which makes skin healthy, and rough or damaged skin becomes soft, smooth, and resilient.

含有PDRN(三文鱼 DNA)以及植物干细胞培养提取物成分，由这些成分作为处方，预防并改善肌肤粗糙，保持肌肤光滑弹力的高级面霜。

JULIA J'attends

쥬리아 자땅 거울 마스크팩 / JULIA J' attends Mirror Mask Pack / 茱莉亚 扎当镜子面膜

“거울아 거울아 이 세상에서 누가 제~일 이쁘니?”
 동화 속 주인공이 되어보는 피부 공주 거울 마스크 팩
 "Mirror, mirror, who is the prettiest of all in this world?"
 Skin princess mirror mask pack to help you become a fairy tale hero
 “镜子啊，镜子啊，世界上谁最美？”让每一个你成为皮肤公主的镜子面膜

쥬리아 자땅 석류 비타민C 마스크 팩

Pomegranate vitamin C mask pack / 石榴维生素C面膜

주름개선 / Anti-wrinkle / 改善皱纹

25ml



피부탄력+투명피부 / Skin elasticity+transparent skin / 皮肤弹力+透明肌肤

석류추출물과 비타민C유도체가 함유되어 탄력있고 투명한 피부로 가꾸어 주며 영양을 공급해 윤기있고 생기있는 피부로 캐어해 주는 마스크팩

It contains pomegranate extract and vitamin C derivative to provide elastic, transparent skin, nourishes and protects skin with glossy, vital skin.

含有石榴提取物和维生素C诱导体成分，保持肌肤弹力，透明的同时，为肌肤供给所需要的营养，演绎生机健康肌肤。

쥬리아 자땅 레몬 비타민C 마스크 팩

Lemon vitamin C mask pack / 柠檬维生素C面膜

주름개선 / Anti-wrinkle / 改善皱纹

25ml



수분충전+생기부여 / Moisture filling+vitality / 补充水分+赋予生

레몬추출물과 비타민C유도체가 함유되어 건조하고 지친 피부에 풍부한 수분과 에너지를 공급, 생기있고 싱그러운 피부로 가꾸어 주는 마스크팩

It contains lemon extract and vitamin C derivatives to supply dry and tired skin with lively and fresh.

含有柠檬提取物和维生素C诱导体成分，为干燥疲惫的肌肤提供所需要的水分和营养，演绎青春有生机的肌肤。

쥬리아 자땅 자몽 비타민C 마스크 팩

Grapefruit vitamin C mask pack / 柚子维生素C面膜

주름개선 / Anti-wrinkle / 改善皱纹

25ml



맑은피부+모공케어 / Clear Skin+Pore Care / 干净肌肤+修护毛孔

자몽추출물과 비타민C유도체가 함유되어 맑고 깨끗한 피부로 가꾸어 주며 모공을 케어해 매끈하고 탄력있는 피부결로 정돈해주는 마스크팩

It contains a grapefruit extract and a vitamin C derivative. It prepares the skin with clear and clean skin. It is a mask pack that prepares the smooth and elastic skin condensation by care of pores.

含有西柚提取物和维生素C诱导体成分，保持肌肤干净透亮，同时修护毛孔，保持肌肤光滑弹力。



이티비티 요구르트 마스크 팩

이티비티 요구르트 마스크 팩

itibiti yogurt mask pack / ITIBITI 酸奶滋养面膜

주름개선 / Anti-wrinkle / 改善皱纹

25g



요구르트추출물 함유 보습&영양 마스크 팩

요구르트추출물과 유산균발효추출물이 함유되어 지친 피부에 보습과 영양을 공급해 주고 부드럽고 촉촉한 피부로 가꾸어 주는 마스크 팩

Moisturizing & nourishing mask pack infused with yogurt extract

It is a mask that contains yogurt and lactic acid bacteria fermented extract, which supply moisture and nutrition in tired skin, making your skin moist and smooth.

含有酸奶提取物，具有保湿&滋养效果的面膜

含有酸奶提取物和乳酸菌发酵提取物，为疲惫的肌肤提供所需营养，供给深层水分，保持肌肤柔软和滋润的一款面膜。

이티비티 딸기 요구르트 마스크 팩

itibiti strawberry yogurt mask pack / ITIBITI 草莓酸奶面膜

주름개선 / Anti-wrinkle / 改善皱纹

25g



비타민C가 풍부한 딸기추출물 함유, 생기 & 탄력 요구르트 마스크 팩

비타민 C가 풍부한 딸기추출물의 함유로 지친 피부에 생기와 탄력을 부여해 주는 딸기요구르트 마스크 팩

A yogurt mask pack that restores shine and elasticity and includes strawberry extract high in vitamin C

This strawberry yogurt mask pack restores vitality and elasticity to fatigue skin with the inclusion of strawberry extract abundant in vitamin C.

草莓提取物/ 乳酸菌提取物 深层保湿&滋养面膜
草莓提取物含有丰富的维生素C成分，为疲惫的肌肤赋予活力和弹性的草莓酸奶滋养面膜

JULIA Mask Sheet Pack



코스메슈디컬처방

피부 문제점들을 적극적으로 해결해주는 솔루션 처방

한병의 앰플을 한장의 마스크에

25ml 앰플 한병 전부를 하나의 시트에 적셔 집중 피부 트리트먼트 실현

차별화된 최고의 마스크 시트 원단

고밀도 셀룰로오스 시트 & 숯(비장탄) 함유 블랙 마스크 시트 사용

Cosmeceutical formula

Solution formula solving skin problems positively

One ampoule in one mask

Realization of intensive skin treatment by soaking the whole ampoule of 25ml on a sheet

Differentiated best mask sheet fabric

Use high-density cellulose sheet & charcoal black mask

定制型药理配方

积极解决肌肤问题的定制型配方。

一瓶精华用在一张面膜上

一瓶25ml精华全部用在一张面膜上，集中护理肌肤。

定制型高级面膜布

使用高密度纤维素面膜布 & 炭(备长炭) 黑色面膜布

엔엠에프 아쿠아맥스 컨센트레이트 마스크

N.M.F AQUAMAX CONCENTRATE MASK / 茱莉亞水分浓缩修复面膜
주름개선 / Anti - wrinkle / 改善皱纹

25mL



수분강화 / 모공케어 / 피부정정 / 피부진정
수분기득 촉촉한 피부로 관리해 주는 수분강화 집중케어
Moisture enhancement / pore care / clean skin / skin soothing
Moisture-enhancing intensive care for moist skin filled with moisture
强化水分/护理毛孔/清洁肌肤/锁定肌肤 为肌肤供给充足的水分，集中补水面膜。

알엠에스 너리싱 숯 블랙 마스크

R.M.S NOURISHING CHARCOAL BLACK MASK / 茱莉亞蜂王浆黑炭滋养面膜
미백 + 주름개선 / Whitening + Anti - wrinkle / 美白和改善皱纹

25mL



숯 마스크 시트
Charcoal mask sheet (black color)

파워보습 / 영양공급 / 물광피부 / 피부정화
영양기득윤기있는 피부로 관리해 주는 로얄젤리 피워보습
Powerful moisturizing / nourishing / glossy skin / skin purifying
Powerful moisturizing care of royal jelly for glossy skin filled with nutrition.

强力保湿 / 供给营养 / 水润肌肤 / 净化肌肤
蜂王浆强力保湿，使皮肤营养丰富水润光泽。

아이비피 화이트닝 컨센트레이트 마스크

I.B.P WHITENING CONCENTRATE MASK / 茱莉亞滋润美白修复面膜
미백 / Whitening / 美白

25mL



미백강화 / 피부톤업 / 수분공급 / 피부윤기
광채기득 환한 피부로 관리해 주는 미백강화 집중케어
Whitening enhancement / skin tone up / moisturizing / skin gloss
Whitening-enhancing intensive care for radiant skin filled with brilliance.

强化美白/调理肤色/供给水分/皮肤光泽
焕发光彩明亮肌肤的美白强化面膜。

에쓰엔씨 리바이탈라이징 컨센트레이트 마스크

S.N.C REVITALIZING CONCENTRATE MASK / 茱莉亞弹力紧致面膜
스네일 & 콜라겐 / Snail & Collagen / 蜗牛 & 胶原蛋白

25mL



집중탄력 / 피부결케어 / 리프팅 / 피부활력
생기기득 탱탱한 피부로 관리해 주는 탄력강화 집중케어
Intensive elasticity / skin texture care / lifting / skin vitality
Elasticity-enhancing intensive care for resilient skin filled with vitality.

集中弹力/护理肌肤纹理/紧致/肌肤活力
恢复生机而有弹力的肌肤的弹力强化面膜

JULIA Couple Mask Sheet Pack



쥬리아 커플 마스크 JULIA COUPLE MASK / 茱莉亞芬多精森林浴情侶面膜

주름개선 / Anti - wrinkle / 改善皱纹

25g + 25g

힐링 음악과 함께 피부에 휴식을 선사하는 삼림욕 커플마스크

편백나무, 소나무, 측백나무, 대나무의 피톤치드 성분을 담은 콤플렉스가 피부 스트레스를 완화시키고 외부 유해 물질로부터 피부를 보호하는데 도움을 주며 피톤치드향이 숲속에서 산책한 듯한 효과를 부여해 줍니다. 밀착력과 투명성이 뛰어난 초밀착 셀룰로오스 시트로 섬유 자체의 수분흡수 능력이 우수해 효과적으로 미용성분을 전달해 줍니다.

쥬리아 커플 마스크 피톤치드 포 우먼 건조하고 예민해진 여성피부에 보습과 휴식을 주는 그린 샤워 여성용 마스크

쥬리아 커플 마스크 피톤치드 포맨 지치고 피곤한 남성피부에 활력과 휴식을 주는 그린 샤워 남성용 마스크

A therapeutic skin mask that recreates the relaxation of a walk in the forest with healing music

The complex contains extracts of phytocid, cypress trees, pine trees, Asian thuja trees, and bamboo trees to relieve stressed skin and protect it from external contaminants. The scent of phytocid reminds you of a walk through the woods. This highly-adhesive cellulose sheet with superior adhesive power and transparency contains fibers with excellent moisture adhesion to provide effective moisture beauty moisture.

JULIA COUPLE MASK PHYTONCIDE FOR WOMEN

Green shower female face mask for dry and sensitive female skin, to leave it feeling moisturized and relaxed

JULIA COUPLE MASK PHYTONCIDE FOR MEN

Green shower male face mask for fatigued and exhausted male skin, to leave it feeling revitalized and relaxed

给肌肤带来森林浴般轻松时刻的面膜

含有柏树，松树，侧柏，竹子的芬多精成分，缓解肌肤压力，有效保护肌肤免受外界刺激；同时，淡淡的芬多精香味，带给人们如同散步在丛林的身心感受。因含有贴合力和透明度超强的纤维素成分，增加肌肤水分吸收力的同时，赋予肌肤美容效果。

茱莉亞芬多精森林浴情侣面膜 - 女性用 修护干燥敏感的女性肌肤，放松紧张的肌肤，带给肌肤深层滋润的保湿效果。

茱莉亞芬多精森林浴情侣面膜 - 男性用 使疲惫失去弹力的肌肤重新恢复活力，带给肌肤清爽森林浴效果的男性面膜